



## **Styrelseprotokoll för Hjärups Byalag 2016-05-25**

**Plats: Hjärupslundsskolan Tid: kl. 19.00 – 20.30**

**Närvarande: Boel Selander, Ulla-Britt Henningson, Ingegerd Höglund, Lars-Göran Mattisson, Sofia Güll, Tomas Naeslund, Ingemar Persson, Anna Bruun Månsson, Gun Sellén, Bodil Carlsson och Milan Stamenkovic**

**Frånvarande: Margareta Thomasson Stern**

**Adjungerade: Mattias Onsdorff, Ingrid Gyllenbäck**

- § 1            **Mötets öppnande och val av mötesordförande**  
Till mötesordförande valdes Sofia Güll.
- § 2            **Val av justeringsman**  
Till justeringsman valdes Lars-Göran Mattisson.
- § 3            **Val av mötessekreterare**  
Till mötessekreterare valdes Boel Selander
- § 4            **Godkännande av dagordning**  
Dagordningen godkändes.

- § 5**            **Godkännande av föregående styrelseprotokoll**  
Årsmötes och konstituerandeprotokoll godkändes.
- § 6**            **Presentation av nya och gamla styrelsemedlemmar**  
Samtliga närvarande mötesdeltagare presenterade sig
- § 7**            **Inkommande skrivelser**  
Inbjudan planering för invigning av Uppåkra-skolan  
Sveriges nationaldag inbjudan Staffanstorp  
Beslut för antagande av detaljplan för Banvallsvägen och för Spårområdet  
Cykelväg samrådsmöte 2 juni  
Trafikutredning om Klockargården, Fredriks väg och Centrumstigen.  
Svar från teknisk nämnd att skrivelsen om avfallshanteringen beaktas i arbetet med ny avfallsplan.
- § 8**            **Utgående skrivelser**  
Skrivelse snabbcykelspår  
Skrivelse Fredriks väg
- § 9**            **Maker Space på biblioteket för ungdomar-information och diskussion**  
Anna Bruun Månsson ser om detta kan ligga under byalaget.
- § 10**          **Lägesrapporter**  
Byabladet- titta på ett nytt format till våren (Thomas och Ingegerd)  
Arrangemang
- Valborg –nästa år börja planera i januari
  - Midsommar-UIF arrangör, byalaget hjälper till
  - Politikermöte-26 september (Anna, Sofia,Lars-Göran,Ingegerd)

- Invigning Uppåkra skola 21-25 september-inkomma med förslag innan den 2 juni (kontakta Boel och Gun)
- Arrangemang hösten 2016

Planärenden diskuterats ovan

#### § 11

##### **Inkomna förslag**

Gratis medlemskap nyanlända flyktingar- bordläggs till nästa möte  
Stipendium-bordläggs till nästa möte (Ingemar och Ulla-Britt)

#### § 12

##### **Övrigt**

Kick-off i augusti-21 augusti (Anna ,Ulla-Britt, Sofia arbetsgrupp)  
Referensgruppen-bordläggs till kick off  
Sekreterarnas uppgifter-bordläggs till kick off  
Ny utdelningslista-kick off presenteras  
Reflexvästar-bordläggs till nästa möte  
Ändrad hastighet Lommavägen-Sofia mejlar ut information

#### **Vid protokollet**

Boel Selander

**Justeras**

Lars Göran Mattison

Sofia Gull